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Protokół nr XI/2019 

XI Sesja w dniu 11 października 2019  

Obrady rozpoczęto 11 października 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:05 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Wojciech Ciastoń 

3. Anna Front 

4. Andrzej Gąsłowski 

5. Michał Hebda 

6. Małgorzata Juszczyk 

7. Waldemar Juszczyński 

8. Marta Korabik 

9. Paweł Lasek 

10. Stanisław Lebiest 

11. Stanisław Łosiński 

12. Karolina Marzec 

13. Zuzanna Polańska 

14. Krzysztof Sondel 

15. Adam Suślik 

16. Józef Trzos 

17. Barbara Wdaniec 

18. Wojciech Wimmer 

19. Edward Wnęk 

20. Agata Zawadzka 

21. Stanisława Zielińska 

1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 
 

Przewodniczący otwierając sesję powitał wszystkich radnych i zebranych gości.  

Poprosił o wprowadzenie zmian w porządku obrad z uwagi na nieobecność burmistrza na 

sesji spowodowaną uczestnictwem w pogrzebie ojca jego zastępcy. W związku z tym jest 

prośba o zmianę porządku obrad polegająca na wycofaniu punktu dotyczącego sprawozdania 

burmistrza z prac między sesjami.  

Radny Stanisław Lebiest zapytał jak będziemy rozpatrywać skargi na burmistrza skoro nie ma 

go na sesji. Przewodniczący Marek Ciastoń powiedział, że nie jest to problemem. Skargi 

rozpatrywała komisja która wypracowała stanowisko w każdej sprawie.  

Radny Waldemar Juszczyński zabierając głos powiedział, że w grudniu 2018 r. Rada podjęła 

uchwałę o planie pracy Rady Miejskiej, gdzie w miesiącu wrześniu ustalono, że tematem 

posiedzenia będzie informacja Fundacji Zamek Królewski na temat swojej działalności. 

Uchwały nie zmieniono. Radny nie widzi tego tematu w posiedzeniu. Obowiązkiem Rady jest 

dokonywanie okresowej działalności burmistrza z gospodarowania mieniem i przedstawienie 

informacji jakie z tego tytułu korzyści otrzymują mieszkańcy. Po raz któryś temat ten nie 

pojawia się na sesji. Świadomie Pan Przewodniczący nie dopuszcza tego tematu, ukrywając 
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go, wbrew interesowi mieszkańców. Radny powiedział, że brak znajomości tematu zadłużenia 

fundacji to analfabetyzm ekonomiczny.  Rada w trybie pilnym powinna podjąć działanie 

polegające na zmianie sposobu administrowania zamkiem. Radny złożył wniosek o 

zorganizowanie debaty nad oceną burmistrza w zakresie gospodarowania mieniem 

komunalnym. Przewodniczący powiedział, że nie jest to przedmiotem dzisiejszej sesji.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad z zaproponowanymi zmianami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

 

 

 

3. Przyjęcie protokołów z VIII, IX i X sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 
 

Protokoły z sesji zostały przyjęte.  

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez gminę Niepołomice realizacji zadania 

publicznego należącego do właściwości Powiatu Wielickiego. 
 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez gminę Niepołomice realizacji zadania 

publicznego należącego do właściwości Powiatu Wielickiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 
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Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na 

2019 r. 
 

Protokół z prac komisji budżetowej odczytała przewodnicząca komisji Karolina Marzec.  

Radna Anna Front zapytała jaki jest zakres remontu w szkole w Woli Batorskiej.  Radna 

Karolina Marzec odpowiedziała, że remont jest adaptacją pomieszczeń na kluby malucha 

„Jacek” i „Agatka”.  

Radna Anna Front poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienia dotyczące emisji obligacji. Pani 

Skarbnik Beata Kolasa powiedziała, że obligacje wpisane były do budżetu od samego 

początku. Okres spłaty tych obligacji to rok 2033, bieżące zadłużenie się nie zmieniło, jest 

takie samo jak było zaplanowane na początku roku. Radna Anna Front zapytała czy wiadomo 

coś na temat zwrotu podatku VAT w związku z budową szkoły na Jazach. Pani Skarbnik 

powiedziała, że występowaliśmy do Izby Skarbowej w Bielsku Białej, odmówiono nam 

interpretacji indywidualnej. Korzystając z pomocy prawnej ponowiliśmy swoją prośbę, 

ponownie nam odmówiono. Wnieśliśmy do sądu okręgowego wniosek, sąd się przychylił że 

powinniśmy dostać tą interpretację ale izba skarbowa się od decyzji sądu odwołała.  

Radny Waldemar Juszczyński powiedział, że kadencja burmistrza trwa do 2023 roku 

zadłużenie sięga roku 2033. Ktoś w spadku dostanie 52 mln. złotych. Niech radni zdają sobie 

z tego sprawę. Radny podsumował, że jest rozdęcie wydatków w tej gminie.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Paweł Lasek, 

Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof 

Sondel, Adam Suślik, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

PRZECIW (4) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Trzos 
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NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Niepołomice na lata 2019-2044. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niepołomice 

na lata 2019-2044.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Paweł Lasek, 

Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof 

Sondel, Adam Suślik, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

PRZECIW (4) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Trzos 

NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

 

Uchwała została podjęta.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 
 

Pani Skarbnik Beata Kolasa zabierając głos powiedziała, że obligacje wprowadzone były na 

samym początku do uchwały budżetowej w części dotyczącej przychodów.  

Radna Marta Korabik zapytała jak rozumieć zapis, że obligacje są skierowane do jednego 

adresata. Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to skierowane do banku. Dodała, że w konsekwencji 

tej uchwały zwróci się do banku z zaproszeniem do składania ofert, w tej sytuacji nie trzeba 

ogłaszać przetargu na emisję obligacji. Radna Marta Korabik zapytała czy istnieje zagrożenie 

że jeżeli gmina nie spłaci zadłużenia to bank przejmie jej majątek. Pani Skarbnik powiedziała, 

że zabezpieczenia kredytu nie stanowi żaden majątek gminy. Radna Anna Front zapytała czy 

wykupiliśmy już jakieś obligacje czy na razie tylko zaciągamy. Pani Skarbnik odpowiedziała, 

że spłacamy każdego roku różne zobowiązania w tym również obligacje.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Paweł Lasek, 

Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, 

Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

PRZECIW (5) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Stanisław Lebiest 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Trzos 

NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Staniątkach. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Staniątkach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Edward Wnęk 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Wimmer, Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów na ławników sądowych kadencji 2020-2023. 
 

Przewodniczący poinformował, że sądy przesłały zapotrzebowanie na ławników wraz z 

wnioskami ubiegających się o tę funkcję. W skład zespołu powołano radnych: Annę Front, 

Małgorzatę Juszczyk, Edwarda Wnęka. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników sądowych kadencji 2020-2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Waldemar 

Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina 

Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, 

Wojciech Wimmer, Edward Wnęk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Front, Małgorzata Juszczyk 

NIEOBECNI (2) 

Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

Uchwała została podjęta.  

 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Krakowie informacji o kandydatach na ławników zgłoszonych Radzie Miejskiej w 

Niepołomicach w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Krakowie informacji o kandydatach na ławników zgłoszonych Radzie Miejskiej w 

Niepołomicach w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przewodniczących zarządów 
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osiedli i członków zarządów osiedli oraz określenia terminów ich przeprowadzenia. 
 

Przewodniczący powiedział, że dwie kolejne uchwały związane są z koniecznością 

przeprowadzenia wyborów zarządów osiedli i rad sołeckich. Zawnioskowano o poszerzenie 

terminu do 8 grudnia 2019 r. (było do 1 grudnia 2019 r.) Radny Wojciech Ciastoń zwrócił 

uwagę, że przy takich krótkich terminach nie będzie czasu na ewentualną kampanię 

wyborczą. Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowanej zmiany terminów.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany terminów przeprowadzenia wyborów.  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Zmiana została przyjęta.  

Następnie przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów przewodniczących zarządów osiedli i 

członków zarządów osiedli oraz określenia terminów ich przeprowadzenia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich oraz 

określenia terminów ich przeprowadzenia. 
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Głosowano w sprawie: 
Zmiany dat przeprowadzenia wyborów sołtysów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich oraz określenia 

terminów ich przeprowadzenia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Niepołomicach w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Niepołomicach. 
 

Przewodniczący powiedział, że kolejna grupa uchwał to są uchwały których podjęcie jest 

konieczne z uwagi na zmianę przepisów prawa.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Niepołomicach w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Niepołomicach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

Uchwała została podjęta.  

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Niepołomicach w czteroletnie Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Niepołomicach. 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Niepołomicach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych wchodzące w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Niepołomicach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 
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Uchwała została podjęta.  

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Ojca Świętego Jana 

Pawła II w Niepołomicach w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół 

im. Ojca Świętego Jana Pawła II w Niepołomicach. 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego 

Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Ojca Świętego Jana Pawła II w 

Niepołomicach w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół im. Ojca 

Świętego Jana Pawła II w Niepołomicach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

 

Uchwała została podjęta.  

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Ojca 

Świętego Jana Pawła II w Niepołomicach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 

wchodzące w skład Zespołu Szkół im. Ojca Świętego Jana Pawła II w Niepołomicach. 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego 

Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Ojca Świętego Jana 

Pawła II w Niepołomicach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące wchodzące w skład 

Zespołu Szkół im. Ojca Świętego Jana Pawła II w Niepołomicach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Józef 

Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (1) 

Adam Suślik 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego. 
 

Przewodniczący poinformował, że pomoc finansowa udzielona będzie w formie dotacji 

celowej z przeznaczeniem na realizację doświetlenia dwóch przejść dla pieszych w ramach 

programu poprawy bezpieczeństwa.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 560314K (ul. 

Mikołaja Kopernika) poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej. 
 

Przewodniczący poinformował, że droga znajduje się przy Obserwatorium Astronomicznym i 

zmienia się tylko jej kategoria. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 560314K (ul. Mikołaja 

Kopernika) poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, 

Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara 

Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Ciastoń 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

Przewodniczący powiedział, że wpłynął wniosek od właściciela drogi z prośbą o nadanie 

nazwy „Szałwiowa” . Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Niepołomice- Wschód. 
 

Radna Karolina Marzec powiedziała, że w gminie Niepołomice są dwie aglomeracje: 

aglomeracja Niepołomice i aglomeracja Niepołomice- Wschód. Poinformowała, że pojawiła 

się możliwość pozyskania dofinansowania z programu rozwoju obszarów wiejskich na 

rozbudowę kanalizacji i na rozbudowę oczyszczalni ścieków. Tereny objęte dofinansowaniem 
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nie mogą być częścią aglomeracji stąd prośba o zmianę uchwały dotyczącą terenu 

aglomeracji.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Niepołomice- Wschód.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, 

Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara 

Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Front 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia gminy Niepołomice ze stowarzyszenia 

"Unia Miasteczek Polskich". 
 

Przewodniczący poinformował, że funkcjonalność tego stowarzyszenia nie jest duża poza 

rosnącymi składkami co roku. Gmina przystąpiła do stowarzyszenia w 1992 r. uchwałą Rady 

stąd też prośba żeby również uchwałą ze stowarzyszenia wystąpić.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia gminy Niepołomice ze stowarzyszenia "Unia 

Miasteczek Polskich"..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 
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Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę.  

 

Wznowiono obrady  

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w 

najem) w trybie bezprzetargowym pomieszczenia będącego częścią składową 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata.(dotyczy działki nr 3135/4 położonej w Niepołomicach) 
 

Radny Stanisław Lebiest powiedział, że niepokoi go sformułowanie użyte w uchwale 

dotyczące długości trwania umowy. Dlaczego nie jest to dokładnie określone? 

Przewodniczący Ciastoń powiedział, że zazwyczaj w ten sposób skonstruowane są te 

uchwały. Do trzech lat zgoda Rady nie jest potrzebna do zawierania umów, powyżej jest 

potrzebna zgoda. Radny Wojciech Ciastoń powiedział, że nie jest pewny czy inne podmioty 

nie chciałyby wynająć za korzystniejszą kwotę tych pomieszczeń. Radny Józef Trzos 

zaproponował, że skoro nie ma burmistrza to może Rada zaproponowałaby czas na jaki 

zostałaby wynajęta ta nieruchomość. Przewodniczący Ciastoń powiedział, że jedyne co 

mógłby zaproponować w tej sytuacji to zdjęcie tego punktu z obrad. Radny Waldemar 

Juszczyński zapytał jakie stawki obowiązują za metr kwadratowy w tych pomieszczeniach. 

Przewodniczący Marek Ciastoń powiedział, że niestety ale nie wie jaka to kwota.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.   

 

Głosowano w sprawie: 
zdjęcia punktu 22 z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Stanisław Lebiest 

PRZECIW (11) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Łosiński, 

Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Barbara Wdaniec, Edward Wnęk, 

Stanisława Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Lasek, Karolina Marzec, Józef Trzos, Wojciech Wimmer 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Przewodniczący poinformował, że wniosek został odrzucony.  

Radna Anna Front zabierając głos powiedział, że jako radni powinniśmy wiedzieć za jaką 

kwotę wynajmujemy te pomieszczenia. Po to jest sesja Rady żeby ze sobą rozmawiać. Radna 
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powiedziała, że nie rozumie dlaczego część radnych jest oburzonych. Powiedziała że jest jej 

bardzo przykro z tego powodu, bo tu nie chodzi o to żeby sobie coś udowadniać. Tylko 

chodzi o to żebyśmy rzetelnie wykonywali swoje obowiązki. Radny Sondel powiedział, że to 

wynika z tego że NFZ nie daje kontraktów stąd prywatne gabinety. Radna Anna Front 

powiedziała, że brak jest uzasadnienia do uchwał. Nie ma radcy na sesji. Radny 

Juszczczyński powiedział, że nie ma w tej Radzie debaty. Radny Wojciech Ciastoń 

powiedział, żeby trzymać się ustawy o przetargach publicznych wtedy będzie klarownie i 

przejrzyście i nikt nikogo nie będzie o nic podejrzewał.  

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem) 

w trybie bezprzetargowym pomieszczenia będącego częścią składową nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 3135/4 położonej w Niepołomicach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Barbara Wdaniec, 

Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Stanisław Lebiest 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Lasek, Józef Trzos, Wojciech Wimmer 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 85/2 położonej w Zakrzowcu) 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 85/2 położonej w Zakrzowcu).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Waldemar 

Juszczyński, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, 

Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward 

Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (2) 

Wojciech Ciastoń, Stanisław Lebiest 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Front, Marta Korabik 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 34 położonej w Zagórzu) 
 

Radny Paweł Lasek powiedział, że na forum internetowym odbyła się dyskusja na temat tego 

jak wygląda przestrzeń obok kontenerów. Często jak są przepełnione to mieszkańcy 

zostawiają rzeczy obok. Jest to nieestetyczne i psuje wizerunek. Należałoby zwrócić uwagę 

na częstotliwość opróżniania kontenerów.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 34 położonej w Zagórzu).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Waldemar 

Juszczyński, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, 

Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward 

Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (3) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Stanisław Lebiest 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Korabik 
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NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 740/1 położonej w Zabierzowie Bocheńskim) 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę) w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice - na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata.(dotyczy działki nr 740/1 położonej w Zabierzowie Bocheńskim).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Waldemar 

Juszczyński, Paweł Lasek, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, 

Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward 

Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (3) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front, Stanisław Lebiest 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Korabik 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 12/1 położonej w Staniątkach) 
 

Przewodniczący powiedział, że jest to działka do kupienia pod drogę. Uregulowanie stanu 

prawnego. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 12/1 położonej w Staniątkach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 855/4 położonej w Staniątkach) 
 

Przewodniczący powiedział, że Rada podejmowała już taką uchwałę, ale nastąpiła zmiana 

właściciela. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 855/4 położonej w Staniątkach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

 

Uchwała została podjęta.  

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1155/2 położonej w Niepołomicach) 
 

Przewodniczący powiedział, że działka przeznaczona będzie pod ścieżkę rowerową. 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1155/2 położonej w Niepołomicach).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

 

Uchwała została podjęta.  

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1739/1 położonej w Niepołomicach) 
 

Przewodniczący powiedział, że w tym punkcie wpłynął do niego wniosek o zmianę księgi 

wieczystej w treści uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany numeru księgi wieczystej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1739/1 położonej w Niepołomicach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 
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Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Trzos 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1740/5 położonej w Niepołomicach) 
 

Przewodniczący powiedział, że nabycie nieruchomości jest pod drogę. Przewodniczący 

poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 1740/5 położonej w Niepołomicach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 459/27 położonej w Niepołomicach) 

 

Uchwała dotyczy przejęcia drogi Słoneczna- Boczna. Nastąpiły zmiany właścicieli. 

Przejmujemy drogę od 11 właścicieli z wyłączeniem Tauronu.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 459/27 położonej w Niepołomicach).  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 459/9 i działki 460 położonych w 

Niepołomicach) 
 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej. (dotyczy działki nr 459/9 i działki 460 położonych w 

Niepołomicach).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice na nieruchomość gruntową stanowiącą 

własność osoby fizycznej. 
 

Przewodniczący powiedział, że zamiana jest w celu poszerzenia drogi. Przewodniczący 

poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice na nieruchomość gruntową stanowiącą własność 

osoby fizycznej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

 

34. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

miejscowości Zabierzów Bocheński dotyczącej zakłócania ciszy nocnej przez gości 

ośrodka wypoczynkowego Bobrowe rozlewisko. 
 

Przewodniczący komisji skarg i wniosków Paweł Lasek odczytał protokół z posiedzenia 

komisji. 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

miejscowości Zabierzów Bocheński dotyczącej zakłócania ciszy nocnej przez gości ośrodka 

wypoczynkowego Bobrowe rozlewisko.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 
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Uchwała została podjęta.  

 

 

35. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

miejscowości Podłęże dotyczącej budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, oczyszczalni ścieków, oraz rond przy obwodnicy tej miejscowości. 
 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji Paweł Lasek odczytał protokół z prac 

komisji.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.   

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

miejscowości Podłęże dotyczącej budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, oczyszczalni ścieków, oraz rond przy obwodnicy tej miejscowości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Waldemar 

Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina 

Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, 

Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Ciastoń, Anna Front 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

36. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

gminy Niepołomice zatytułowanej " Nie chcemy cyrku ze zwierzętami". 
 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji Paweł Lasek odczytał protokół z prac 

komisji. Radny Wojciech Ciastoń powiedział, że według niego zajmowanie się takimi 

tematami to jest forsowanie lewicowych ideologii. Według radnego Rada powinna się 

zajmować poważniejszymi sprawami, a nie ograniczaniem swobody działalności 

gospodarczej. Radny Paweł Lasek powiedział, że głównie chodzi o reklamowanie takiej 

działalności w szkołach. Radny Józef Trzos powiedział czy zajmujemy się reklamą czy 

działalnością gospodarczą. Radny Paweł Lasek powiedział, że nie możemy ograniczyć 

swobody gospodarczej, ale możemy w jakiś sposób ograniczyć reklamę na terenie gminy. 

Radna Karolina Marzec powiedziała, że jest przygotowywana uchwała krajobrazowa którą 

pewnie w niedalekiej przyszłości Rada Miejska się zajmie, a która będzie regulowała takie 

kwestie.   
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Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.   

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców gminy 

Niepołomice zatytułowanej " Nie chcemy cyrku ze zwierzętami".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, 

Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara 

Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (1) 

Wojciech Ciastoń 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

37. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i 

Gminy Niepołomice. 
 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł 

Lasek odczytał protokół z prac komisji. Wyjaśnił, że skarga nie była bezpośrednio składana 

do Urzędu Miasta w Niepołomicach tylko do WIOŚu, który przesłał ją do Rady Miejskiej do 

rozpatrzenia.  

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.   

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Niepołomice.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 
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Uchwała została podjęta.  

 

38. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i 

Gminy Niepołomice. 
 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł 

Lasek odczytał protokół z prac komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Niepołomice.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Stanisława 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

39. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i 

Gminy Niepołomice. 
 

Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł 

Lasek odczytał protokół z prac komisji. Powiedział, że skarga złożona była przez Adama 

Stracha, który reprezentował interesy części mieszkańców Zagórza. Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Niepołomice.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, Waldemar 

Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina 

Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Wojciech Wimmer, 

Edward Wnęk, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (2) 
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Wojciech Ciastoń, Anna Front 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Wdaniec 

NIEOBECNI (1) 

Agata Zawadzka 

Uchwała została podjęta.  

 

 

40. Ogłoszenie podjętych uchwał. 
 

Przewodniczący ogłosił powyższe uchwały za podjęte.  

 

 

41. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Radna Anna Front zapytała czy odchodzimy całkiem od budżetu obywatelskiego i 

przechodzimy na inicjatywę obywatelską? Przewodniczący powiedział, że z tego co mu 

wiadomo na przyszły rok jest przewidziana inicjatywa obywatelska.  Radny Lebiest zwrócił 

uwagę żeby przed świętem 1 listopada zlikwidować dziury w drogach przy cmentarzach.  

 

 

42. Zamknięcie XI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 
 

 

Przewodniczący zakończył obrady XI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach o godz. 19:10.  

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Niepołomicach 

  

 

Przygotowała: Katarzyna Trzos-Panasiuk 

 


